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dot: mozliwofici poprawy wizerunku miasta 

Dziqkujqc za przeprowadzonq bardzo starannie akcjq likwidacji 
dzikiego wysypiska Bmieci przy ul Korytowskiej ,pozwolq sobie na zadanie 
kilku pytah o dzidania , kt6rych celem byloby poprawa wizerunku naszego 
miasta. 

Czy istnieje moiliwofiC wykorzystania nadwyiki firodk6w za usuwanie 
odpadow komunalnych do likwidacji zanieczyszczen Idzikich wysypisk 1 
na terenach wskazanych na zalaczonych zdjqciach. 1 rejon ulic Lukasifiskiego, 
Kolej owej , Matej ki lobejmujqcych znaczne obszary? 

Czy Pan Burmistrz widzi potrzebq formalnego podziah obowipkdw 
utrzymania ubezpieczen / urnocnien hrzeg6w Nysy Uodzkiej w granicach 
miasta poprzez wydanie odpowiedniej decyzji Starostwa Powiatowego 
na wniosek miasta ? 

Brak takich rozstrzygniek skutkuje ciqgle pogarszajqcym siq stanem 
technicznym tych q d z e n  i brakiem reakcji ze strony instytycji za nie 
odpowiedzialnych. 

Katastrofalny stan koryta rzeki Nysy Klodzkiej 1 erozja dna 1 
prowadzi do podmywania fundarnentow budowli, stwarzajqc realne zagrokenie 
ich zniszczenia. 

Czy wobec braku reakcji ze strony instytucji odpowiedzialnej za w4aAciwe 
jego utrzymanie nie naleiy podjqd dzialai-na drodze administracyjnej , 
z wykorzystaniem interwencji poselskich pos4ow z naszego regionu yJ2Qo~qd  


